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Torkilstötens Samfällighetsförening 
 

Protokoll från styrelsemöte 2022-06-21, Nr. 2022/2 
 

Plats: Microsoft Teams, Digitalt möte 

Tid: 18:00 

 

Närvarande: 

Peter Enström ordförande  

Tore Gustafson vice ordförande 

Karolina Nilsson kassör 

Thomas Karlsson sekreterare 

Per-Olov Andersson styrelseledamot 

Göran Gustafsson styrelsesuppleant 

Lars Johansson styrelseledamot 

Håkan Eliasson styrelsesuppleant 

 

Frånvarande:  

Jonas Gustavsson styrelsesuppleant 

 

 

§ 10. Styrelsemötets öppnande 

 

Peter Enström öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

  

§ 11. Val av justerare 

 

Till justerare valdes Håkan Eliasson och Lars Johansson.  

 

§ 12. Godkännande av dagordning 

 

Den föreslagna dagordningen i kallelsen godkändes med tillägg av punkter under Övriga 

frågor. 

 

§ 13. Genomgång av föregående mötesprotokoll 

 

En kortare sammanfattning av protokollet och aktivitetslistan från styrelsemötet 2022-02-08 

gjordes utan anmärkningar och lades till handlingarna. 

 

 

§ 14. Vägar 

 

Den buskröjning på Övre skrållan som återstår från förra årets arbete är nu på gång att 

genomföras. Kostnaden för denna är redan betald. 

 

Alla våra vägar har hyvlats och saltats. Vi har fått positiv återkoppling kring vägarnas status.  

 

En synpunkt framförs om snöröjningen, gällande att snöslungan har riktats mot fastigheter i 

närheten av vägen och då slungat grus mot fastigheten som orsakat viss skada. Entreprenören 

behöver informeras om att rikta snöslungan åt ett annat håll. Mats Brodin (adjungerad till 
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styrelsen för frågor om vägarna) har en löpande dialog med entreprenören och ett arbete pågår 

inför upprätandet av ett nytt avtal för snöröjning.  

 

 

§ 15. Sopor/Sophus 

 

En felaktig faktura från Bergs kommun har gått ut till samtliga fastighetsägare för sopavgift. 

Vi går ut med information via facebook och hemsida om att denna är felaktig. Vi kommer 

även be Bergs kommun att gå ut med information.  

 

En ny sophantering är på gång, där vi även kommer att sortera matavfall. Avgiften kommer 

därmed sänkas med ca 100 000 kr. 8 kärl för matavfall kommer placeras i vårt större soprum 

vid Öjönvägen, samt 1 kärl för matavfall i sophuset vid Älgen. Kommunen kommer att köra 

ut tunnorna, det finns idag inget besked om när detta kommer igång.  

 

Vi föreslår för Bergs kommun att skicka med information om den nya sorteringen av 

matavfall i samband med informationen om den felaktiga fakturan. Vi kommer även göra 

egna utskicka via brev, e-post och facebook för att informera alla fastighetsägare om detta.  

 

Ingen övrig återkoppling från Bergs kommun gällande sophantering/sopsortering har kommit.  

 

Peter tar kontakt med leverantör för att få en första information om möjligheten att få en 

”återvinningsstation” för pappers- och plastförpackningar, glas och metall, inom eller närmare 

området. Om det är möjligt kommer det tas upp för beslut på ett kommande årsmöte.  

 

 

§ 16. Grönområden 
 

Enligt vår planering kommer det inte att ske någon fiskisättning i år. Nästa isättning är 

planerad till 2023, beställning av fisk behöver då ske i slutet på sommaren 2022. Den senaste 

isättningen gjordes 2021 (750 öringar fördelade på bägge dammar). Vi beslutar att fortsätta 

arbetet enligt planeringen.  

 

Det lyfts ett förslag om att göra fiskisättningen till en aktivitet, där vi informerar om när och 

hur den kommer gå till så att den som vill kan delta.  

 

Det lyfts även ett förslag om att komplettar informationen om ”enskilt fiske” på flera språk. 

Vi kommer att ta fram ett förslag samt kostnadsberäkning för detta till nästa år.  

 

 

§ 17. Vatten/avlopp 

 

GA 14 Övre Skrållan 

Projektet för renoveringen av pumphuset i Övre Skrållan fortgår. Stefan Åslund är kontaktad, 

men lämnar gärna jobbet till annan entreprenör. Hasse Josefsson ska kontaktas. Vi kommer 

även undersöka möjligheten att göra mycket jobb av medlemmarna inom samfälligheten för 

att få ner kostnaden. 
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GA 15 Avloppsanläggning Övre Skrållan 

Tidigare påpekanden från kommunen kring avfallsanläggningens funktion samt röjning. 

Röjning är utförd. Det är nödvändigt att nu ta en dialog om åtgärder för övriga avvikelser med 

kommunen för att få en bild av kostnaden för dessa. Det är även nödvändigt med information 

och dialog med berörda fastighetsägare för anläggningen. Denna avloppsanläggning ägs av 

totalt 9 fastigheter, där endast 3 använder den gemensamma anläggningen, 2 fastighter har fått 

tillåtelse av kommunen för egen anläggning, 4 obebyggda tomter.  

 

 

GA16 Vattenprover 

De årliga vattenproverna kommer att tas framåt sommaren.  

 

Pumphus/tappställen för dricksvatten är ok. Vid årsmötet kom ett förslag om att utrusta någo 

av våra tappställen/pumphus med med en manuell handpump, som kan användas utan ström, 

vi utreder nu frågan vidare.  

 

 

 

§ 18. Ekonomi 

 

Kontakt är tagen med Skatteverket för att registrera oss för moms, enligt nytt regelverk. 

Första gången moms ska registreras in är februari 2023.  

 

 

§ 19. Hemsidan 
 

Peter har skickat in uppgifter för uppdateringar och aktuell info på hemsidan. Det finns 

fortsatt behov av uppdateringar gällande bla. GDPR-info och adressändring.  

 

103 fastighetsägare har skickat in samtycke för hantering av personuppgifter (e-post, mm.) Ett 

förslag om att lägga ut blanketten för samtycke på vår hemsida lyfts och godkänns.  

 

 

§ 20 Övriga frågor 

 

a) Vi föreslår arbetshelg i området samt ett fysiskt styrelsemöte den 3e september.  

 

b) IP Only kommer börja gräva för fiber under sommaren. Markupplåtelseavtal är 

upprättat. Ersättning kommer att utgå till samfälligheten och fastighetsägare där 

grävning görs på tomtmark. När arbetet är slutfört behöver arbetet att återställa marken 

kontrolleras.  

 

c) Bergs kommun har beslutat om avslag i bygglovsärendet för en anläggning vid 

Stortjärn. Information/beslutet kommer läggas ut på hemsidan.  

 

 

 

§ 21. Nästa styrelsemöte 
 

Fysiskt möte den 3e september 2022 kl. 16:00. 
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Vad som ska göras på arbetsdagen samlas in via e-post.  

 

 

§ 22. Mötets avslutande 
Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.  

 

 

 

 

 

Sammafattning gjord av:  

 

Thomas Karlsson 

Sekreterare Torkilstötens Samfällighetsförening 

 

 

 

 


